

Chuck de Liedekerke CEO, Soil Capital

Chuck de Liedekerke est CEO de Soil Capital, une entreprise Belge qui s'est donné pour mission d'accompagner les agriculteurs dans la régénération des terres agricoles, afin de répondre à l'urgence climatique. En 2020, Soil Capital a lancé le premier programme de rémunération carbone pour les agriculteurs. Actif en France, en Belgique et au Royaume Uni, Soil Capital a permis à 500 agriculteurs de réduire ou stocker 180 000 tonnes d'équivalent CO2, ce qui correspond aux émissions annuelles d'environ 20 000 français.

Chuck de Liedekerke is CEO of Soil Capital, a Belgian company whose mission is to support farmers in regenerating agricultural land in order to respond to the climate emergency. In 2020, Soil Capital launched the first carbon remuneration programme for farmers. Active in France, Belgium and the UK, Soil Capital has enabled 500 farmers to reduce or store 180,000 tonnes of CO2 equivalent, equivalent to the annual emissions of around 20,000 French people.